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Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

popieram wszelkie działania proekologiczne. Zdaję sobie sprawę z tego, jak bardzo
szkodliwy dla  środowiska  jest  plastik  oraz jego produkcja  i  utylizacja.  Sukcesywnie
przestajemy korzystać z naczyń wykonanych z plastiku, które mają negatywny wpływ
na naszą planetę, a tym samym na zdrowie nasze i  kolejnych pokoleń. W Urzędzie
Miasta  Kalisza  oraz  podczas  konferencji  i  miejskich  wydarzeń  używamy  naczyń
biodegradowalnych. 

Trwają  prace  nad  nowym  regulaminem  przyznawania  honorowych  patronatów  -
Prezydenta Miasta Kalisza oraz Urzędu Miasta Kalisza, zgodnie z którymi organizator
będzie  musiał  zapewnić,  że  w  trakcie  wydarzenia  nie  będą  używane  plastikowe
naczynia lub inne przedmioty jednorazowego użytku.

Do wydziałów urzędu, które zajmują się organizacją imprez lub w niej pośredniczą,
zostały  wysłane  pisma  z  apelem,  by  zadbały  o  stosowanie  wyłącznie  naczyń
ekologicznych.

Kancelaria  Rady  Miasta  Kalisza  przekaże  informacje  w  tej  sprawie  jednostkom
pomocniczym  miasta.  Wydział  Kultury  i  Sztuki,  Sportu  i  Turystyki  w  umowach
zawieranych  z  organizatorami  imprez  będzie  zamieszczał  klauzulę  o  konieczności
używaniu eko opakowań. 

Dziękuję za podjęcie tego ważnego tematu.  Zachęcam wszystkich do włączenia się
w działania na rzecz ochrony środowiska.

Z poważaniem




